

Announcement of the Board of Directors meeting results in relation to Ordinary Items

Bank of Bahrain and Kuwait would like to announce that the Board of Directors Meeting held on 07/05/2023 discussed the following subjects:

- 1. Election of Deputy Chairman of the Board: The Board elected Mr. Khalid Hussain Taqi as the Deputy Chairman of the Board.
- 2. Q1 2023 financials as announced earlier: Approved by Board.
- 3. Review of employee related matters and succession planning: Approved by the Board and delegated the succession planning issue to the NRGC.
- 4. Review of some of Bank's Risk Management policies and reports: Approved by Board.
- 5. Review of a report concerning compliance with regulatory requirements: Review by the Board and the Board requested the Audit & Compliance Committee to follow it up.
- 6. Business Continuity exercise report: Noted by the Board.
- 7. Investment Strategy: Approved by the Board.
- 8. Board and Board Committee evaluation results for the year 2022: Review by the Board and the Board requested the NRGC to follow it up.

نتائج اجتماع مجلس الإدارة بشأن الأمور الإعتيادية

السادة / بورصة البحرين

يعلن بنك البحرين و الكويت بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه بتاريخ 2023/05/07 م حيث ناقش الأمور التالية:

- 1. إنتخاب نائب رئيس المجلس: تم انتخاب السيد خالد حسين تقى نائبا لرئيس مجلس الإدارة.
- النتائج المالية للربع الأول من عام 2023م كما أعلن عن ذلك مسبقا: : وافق المجلس على الموضوع.
- بعض المواضيع الخاصة بالموظفين و التعاقب الإداري: وافق المجلس على المواضيع وأحال موضوع التعاقب إلى لجنة التعيين والمزايا والحوكمة.
 - مراجعة بعض سياسات و تقارير إدارة المخاطر: وافق المجلس على الموضوع.
 - مراجعة تقرير بخصوص الإلتزام بالمتطلبات الرقابية: اطلع المجلس على الموضوع وطلب من لجنة التدقيق
 - 6. تقرير إستمرارية الأعمال: أخذ المجلس علما بالتقرير.
 7. إستراتيجية الإستثمار: وافق المجلس على الموضوع.

 - 8. نتائج تقييم المجلس و لجانه لعام 2022م: اطلع المجلس على الموضوع وطلب من لجنة التعيين والمزايا والحوكمة متابعته

Name	Ahmed A.Qudoos Ahmed		الاسم
Title	Head of Group Corp	Head of Group Corporate Secretariat	
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
E de des des des des des de	246		Refle
BBK		\	

43 Government Avenue P.O. Box: 597, Manama

Kingdom of Bahrain

Telephone: +973 17223388 : +973 17229822 www.bbkonline.com

٤٣ شارع الحكومة ص. ب : ٥٩٧، المنامة مملكة البحرين

هاتف: ۱۷۲۲۳۳۸۸ ۹۷۳+ فاکس: ۲۲۸۹۲۲۷ ۳۷۳+

www.bbkonline.com